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Course Title: Examine Many Vital Questions Related to Genesis (Part 2).
Course Content: This course will examine many relevant questions that Christians face using the lens of Genesis.
Course Objectives: At the end of the course, students will have a greater understanding of many vital questions related to Genesis, and will not compromise with any ideas of evolution. They will be effective witnesses for the truth of the Bible.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one research paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have access to the Internet, because all course notes and assignments will be posted in the http://ChristCenterGospel.org on the Internet. I have complete control of contents in this website. The course will be conducted in Mandarin. Lecture notes will be in both English and Chinese.
Week 1: Can natural processes explain the origin of life? Are mutations part of the “engine” of evolution? Did humans really evolve from apelike creatures?  Assignment 1: Write a summary of lecture notes.

Week 2: Does the Bible say anything about astronomy? Does the Big Bang fit with the Bible? Where did the idea of “millions of years” come from? Assignment 2: Write a summary of lecture notes.
Week 3: What’s wrong with progressive creation? Is the intelligent design movement Christian? Can creationists be “real” scientists? Assignment 3: Write a summary of lecture notes.

Week 4: How should a Christian respond to “gay marriage”? What’s the best “proof” of creation? What is Biblical worldview?  Assignment 4: Write a summary of lecture notes.

Week 5:  Did people like Adam and Noah really live over 900 years of age? Are Biblical creationists divisive? Why 66? Assignment 5: Summarize lecture notes.

Week 6:  What was the Christmas star? Is Jesus God? Are there gaps in the Genesis genealogies? Assignment 6: Summarize lecture notes.

Week 7:  How old is the Earth? Information: Evidence for a Creator? Is evolution a religion? Assignment 7: Summarize lecture notes.

Week 8: Is the Bible enough? Aren’t millions of years required for geological processes? Doesn’t Egyptian chronology prove that the Bible is unreliable? Assignment 8: Write a summary of lecture notes.
Week 9: What about Satan and the origin of evil? Why is the Scopes Trial significant? Isn’t the Bible full of contradictions? Was the dispersion at Babel a real event? Assignment 9: Summarize lecture notes. 
Week 10: When does life begin? Do creationists believe in “weird” physics like relativity, quantum mechanics, and string theory? Doesn’t the order of fossils in the rock record favor long ages? What is the biggest question of all? Assignment 10: Summarize lecture notes.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be typed either using either English or Chinese.  Each assignment must be at least one page in length. You are required to provide all details in your assignment. Assignments are due in the following week. The term paper will be at least 5 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. Provide the topic of term paper for approval before writing. The outline of the term paper is due in Week5.
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课程名称：研究有关创世纪的许多重大问题 (第二期)。 


课程内容：本课程将探讨许多基督徒面对相关的问题，如何使用圣经创世纪的镜头看到许多重大问题。 


课程目标：在课程结束后，学生将有更深入的了解了有关创世纪的许多重大问题，并不会妥协进化论的任何想法。他们将圣经的真理让成有效的见证人。并能启发我们的家庭，我们的朋友，及我们的教会对创世纪的许多重大问题理解。 

得分标准：学生必须把所有的作业功课，及交一个研究论文代替考试。 
先决条件：学生必须能够访问互联网，因为所有的课程笔记和作业将在互联网上
http://ChristCenterGospel.org公布。我在这个网站的内容有完全控制。课程将使用普通话。讲义会以英文和中文发布。 

第一周：自然过程能解释生命的起源吗？突变是进化论的一部分“引擎”吗？人类真的从猿类动物的进化而来吗？作业1：写一篇讲稿摘要。 
第二周：圣经有什么天文学呢？宇宙大爆炸是否适合圣经呢？“数百万年”的想法从何而来？作业2：写一篇讲稿摘要。 
第三周：进步创造论是什么的错？智能设计是基督教的运动吗？相信创造论者可以是“真正”的科学家吗？作业3：写一篇讲稿摘要。 
第四周：基督徒应该如何回应同性恋婚姻吗？什么是最好创造论的“证明”？什么是圣经的世界观？作业4：写一篇讲稿摘要。 
第五周：亚当和诺亚真的活900岁多？圣经的创造论是分裂教会吗？为什么圣经是66卷书？作业5：写一篇总结课堂笔记。 
第六周：什么是圣诞星？耶稣是神吗？是否有在创世记族谱的差距吗？作业6：写一篇总结课堂笔记。 
第七周：地球是有多老呢？信息是造物主的证据吗？进化论是宗教吗？作业7：写一篇总结课堂笔记。 
第八周：圣经是足够吗？地质过程需要数百万年吗？埃及年表证明圣经是靠不住吗？作业8：谱写讲稿摘要。 
第九周：撒旦和邪恶的起源是什么呢？为什么Scopes审判是重要呢？圣经是不是充满矛盾呢？巴别塔的分散是一个真实的事件吗？作业9：总结课堂笔记。

第10周：生命是什么时候开始呢？创造论者相信“怪异”的相对论物理学，量子力学，及弦理论吗？化石在岩石记录的顺序，有利于古老的地球？什么是最大的问题？作业10：总结课堂笔记。 

没有期末考试。交所有的作业功课，及交一个学期论文将构成本课程的成绩。每次作业得10分。所有的审查报告必须输入或者使用中文或英文。每一份作业必须至少1页的长度。您需要提供你的作业功课的所有细节。作业是在下周到期。期末报告将在至少5页的篇幅。值得50分。所有完整的得分是150分。书面提供论文的题目批准。本学期论文大纲是在第五周到期。 
